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Referat fra mødet Mødet  

 

havde 2 punkter - vi vedtog at klubben skal have sit eget 5 ciftede mobile pay nr. - 

Generalforsamling, vi lavede dagsorden og gennemgik beretninger og budget. 
 


